

Appendix
(Z.)
8th Feby.

13th.—£30 Currency, for constructing a Bridge of about 72 feet in length, over the River on the front road in the Parish of St. George de Kakouna.

14th.—£60 Currency, for completing the Road from Louis Lemieux's Mill to the West Forks.

15th.—£25 Currency, for making three quarters of a league of Road in the County of Lotbinière, to join two routes, and for building two Bridges and doing other work on the same, over and above the sum of Seventy five pounds already appropriated for the same purpose.

16th.—£50 Currency, for improving the Dundee Road in the County of Beauharnois.

17th.—£200 Currency, for completing that part of the Road which passes entirely through the Village of Godmanchester.

18th.—£100 Currency, for constructing a Bridge over the River Quinchien, near the Village of the Cascades.

19th.—£150 Currency, for completing the Bridge over the River l'Assomption, between the Seigniories of Lanoraie and Daillebout, and to improve the ascent on the East side of the River.

20th.—£200 Currency, for completing the Road in the Township of Rawdon, and for making Bridges over the Ravines.

21st.—£100 Currency, for opening that part of the Road which lies within the low grounds commonly called the Pays Brûlé.

22nd.—£50 Currency, for repairing the Bridge over the River Bécancour (commonly called the Palmer) on the new Road from the land of one McCallum in the Seigniorie of St. Giles, to the Township of Inverness.

23rd.—£161. 16. 9. Currency, for making five miles of Road which remain to be made, in order to form a junction with the Road made by Messrs. P. Gauvreau and Joseph Pineau, in the County of Rimouski, over and above the sum remaining in the hands of the Commissioners of the said Road.

24th.—£500 Currency, for completing the Road leading from Grenville to Hull, on the West Bank of the River Gatineau, in the Townships of Templeton and Hull, and to make Bridges and Causeways on the said Road where required.

25th.—£60 Currency, for completing the Road from the River Ste. Anne on the South West line of the land of one Abraham Gendron, in the County of Portneuf, to the Settlement on the White River, over and above the balance of £40 Currency, remaining in the hands of the Commissioners of the said Road.

26th.—£100 Currency, for completing the Road through the Township of Brandon as far as the River Matambaie.

27th.—£100 Currency, for completing the Road from the 7th range of the Township of Rawdon to the 12th range of the said Township.

28th.—£400 Currency, for repairing and keeping in good order the old Lachine Turnpike Road, from the Tanneries Hill to the Steamboat landing place on the St. Lawrence, at Lachine.

29th.—£121. 8. 5. Currency, for improving the Kennebec Road.

30th.—£180. 18. 0 $\frac{1}{2}$ Currency, for straightening the Road des Plaines, in the Parish of St. Joseph, County of Beauce, and for constructing Bridges on the same.

31st.—£81. 11. 9 Currency, for changing the direction of the Chemin du Rapide, in the Parish of St. François, County of Beauce, and for improving the Road known by the name of the Chemin du Rocher in the said Parish.

13^o.—£30 courant, pour construire un Pont d'environ 72 pieds de longueur, sur la Rivière qui se trouve sur le Chemin de front dans la Paroisse de St. George de Kakouna.

14^o.—£60 courant, pour achever le Chemin depuis le Moulin de Louis Lemieux, jusqu'à la Fourche de l'Ouest.

15^o.—£25 courant, pour faire trois quarts de lieue de Chemin, pour unir les deux routes, et pour construire deux Ponts et faire d'autres ouvrages sur icelui, en sus de la somme de soixante-et-quinze louis déjà appropriée pour le même objet.

16^o.—£50 courant, pour améliorer le Chemin de Dundee, dans le Comté de Beauharnois.

17^o.—£200 courant, pour compléter cette partie du Chemin qui passe entièrement à travers le Village de Godmanchester.

18^o.—£100 courant, pour construire un Pont sur la Rivière Quinchien, près du Village des Cascades.

19^o.—£150 courant, pour achever le Pont sur la Rivière l'Assomption entre les Seigneuries de Lanoraie et Daillebout, et pour améliorer la montée du côté Est de la dite Rivière.

20^o.—£200 courant, pour parachever le Chemin dans le Township de Rawdon, et pour faire des Ponts sur les ravins.

21^o.—£100 courant, pour ouvrir cette partie du Chemin qui se trouve dans les bas fonds, communément appelés "Pays Brûlé."

22^o.—£50 courant, pour réparer le Pont sur la Rivière Bécancour, (communément appelée Palmer) sur le Chemin qui conduit depuis la terre d'un nommé McCallum dans la Seigneurie de Saint Giles, jusqu'au Township d'Inverness.

23^o.—£161 16 9 courant, pour faire cinq milles de Chemin qui restent à faire pour former une jonction avec le Chemin qu'ont fait faire MM. P. Gauvreau et Joseph Pineau, dans le Comté de Rimouski, en sus de la somme qui est restée entre les mains des Commissaires du dit Chemin.

24^o.—£500 courant, pour achever le Chemin depuis Grenville jusqu'à Hull, du côté Ouest de la Rivière Gatineau dans les Townships de Templeton et Hull, et pour faire des Ponts et des Pontages sur le dit Chemin où ils sont requis.

25^o.—£60 courant, pour compléter le Chemin depuis la Rivière Ste. Anne, sur la ligne Sud-Ouest de la terre d'un nommé Abraham Gendron, dans le Comté de Portneuf, jusqu'aux établissemens qui se trouvent sur la Rivière Blanche, en sus de la balance de £40 courant, restant entre les mains des Commissaires pour le dit Chemin.

26^o.—£100 courant, pour achever le Chemin jusqu'à la Rivière Matambaie, à travers le Township de Brandon.

27^o.—£100 courant, pour achever le Chemin depuis le 7e. Rang dans le Township de Rawdon, jusqu'au 12e. Rang dans le dit Township.

28^o.—£400 courant, pour réparer et entretenir en bon état l'ancien Chemin de Barrière de Lachine, depuis la Côte des Tanneries jusqu'à l'embarquement des Bateaux à Vapeur sur le Fleuve St. Laurent à Lachine.

29^o.—£121 8 5 courant, pour améliorer le Chemin de Kennebec.

30^o.—£180 18 0 $\frac{1}{2}$ courant, pour le redressement du Chemin des Plaines, dans la Paroisse de St. Joseph, Comté de Beauce, et pour y construire des Ponts.

31^o.—£81 11 9 courant, pour changer la direction du Chemin du Rapide, dans la Paroisse de St. François, Comté de Beauce, et pour améliorer le Chemin connu sous le nom de "Chemin du Rocher," dans la dite Paroisse.

Appendice
(Z.)
8 Févr.